
16.VI - VII sesja Rady Miejskiej, 25 lutego 2015 

Interpelujący radny: Jan Lange 

Radny zapytał, które drogi na dziś posiadają pozwolenie na budowę, i kiedy to pozwolenie 

dla poszczególnych dróg się kończy. 

Zapytał również, czy opracowany już został ranking inwestycji drogowe. 

(W sprawie rankingu inwestycji drogowych odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta 

Marek Biernacki podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 25 lutego br.)  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/23.html
https://youtu.be/8W9BMAajgM0?t=3h28m48s
https://youtu.be/8W9BMAajgM0?t=3h28m48s





